

Marc Hazout *Appellant*

v.

Her Majesty The Queen *Respondent***INDEXED AS: R. v. HAZOUT****Neutral citation: 2006 SCC 42.**

File No.: 31129.

2006: June 22; 2006: October 5.

Present: McLachlin C.J. and Binnie, LeBel, Fish and Rothstein JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR ONTARIO

*Criminal law — Appeals to Supreme Court of Canada — Appeal as of right — No dissent on question of law alone — Appeal quashed.**Held:* The appeal should be quashed.**Statutes and Regulations Cited***Criminal Code*, R.S.C. 1985, c. C-46, s. 691(1)(a).

APPEAL from a judgment of the Ontario Court of Appeal (Weiler, Simmons and Gillese JJ.A.) (2005), 199 C.C.C. (3d) 474, 201 O.A.C. 235, [2005] O.J. No. 3550 (QL), upholding the accused's convictions. Appeal quashed.

Marie Henein and Jennifer Gleitman, for the appellant.

Robert Gattrell, for the respondent.

The following is the judgment delivered by

THE COURT — We are of the view that the dissent relied upon by the appellant as the foundation of his appeal as of right under s. 691(1)(a) of the *Criminal Code*, R.S.C. 1985, c. C-46, cannot be construed as a dissent on a question of law alone. Accordingly, this Court has no jurisdiction to hear the appeal without leave, which in this case was not sought. The appeal is quashed.

Marc Hazout *Appelant*

c.

Sa Majesté la Reine *Intimée***RÉPERTORIÉ : R. c. HAZOUT****Référence neutre : 2006 CSC 42.**

N° du greffe : 31129.

2006 : 22 juin; 2006 : 5 octobre.

Présents : La juge en chef McLachlin et les juges Binnie, LeBel, Fish et Rothstein.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE L'ONTARIO

*Droit criminel — Appels à la Cour suprême du Canada — Appel de plein droit — Absence de dissidence sur une question de droit seulement — Appel cassé.**Arrêt :* Le pourvoi est cassé.**Lois et règlements cités***Code criminel*, L.R.C. 1985, ch. C-46, art. 691(1)(a).

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario (les juges Weiler, Simmons et Gillese) (2005), 199 C.C.C. (3d) 474, 201 O.A.C. 235, [2005] O.J. No. 3550 (QL), qui a confirmé les déclarations de culpabilité de l'accusé. Pourvoi cassé.

Marie Henein et Jennifer Gleitman, pour l'appelant.

Robert Gattrell, pour l'intimée.

Version française du jugement rendu par

LA COUR — Nous sommes d'avis que la dissidence invoquée par l'appelant comme fondement pour présenter son appel de plein droit en vertu de l'al. 691(1)(a) du *Code criminel*, L.R.C. 1985, ch. C-46, ne saurait être considérée comme une dissidence sur une question de droit seulement. Par conséquent, comme aucune demande d'autorisation n'a été présentée en l'espèce, la Cour n'a pas compétence pour entendre l'appel. Celui-ci est donc cassé.

Appeal quashed.

Solicitors for the appellant: Henein & Associates, Toronto.

Solicitor for the respondent: Ministry of the Attorney General of Ontario, Toronto.

Pourvoi cassé.

Procureurs de l'appelant : Henein & Associates, Toronto.

Procureur de l'intimée : Ministère du Procureur général de l'Ontario, Toronto.